

Hunahuna sa Lawas

Ang Lawas ug Hunahuna kinahanglan nga

bantayan Panglawas ug kahibalo

Ang lawas ug hunahuna sa tawo kinahanglan nga bantayan. Ang lawas nagkinahanglan sa maginhawa nga hangin, mainom nga tubig, makaon nga pagkaon, panalipod nga sinina, luwas nga kapuy-an, pisikal nga kalihokan. Ang hunahuna nagkinahanglan og stimulation, komunikasyon. Ang Probinsya ug Shire naghatag sa mga giya ug mga aksyon aron mahatagan kini sa mga komunidad niini. Ang kahibalo ug kahimsog mao ang pundasyon. Ang usa ka batid nga himsog nga komunidad maayo nga nasangkapan sa pagdumala sa mga hagit sa pagbag-o sa klima, mga katalagman, polusyon, mga sakit, ...

Ang kahibalo nakuha! Naangkon kini pinaagi sa pagkat-on, pagtudlo, mga kasinatian sa kinabuhi. Ang kahibalo nga nakuha gipasa ug gigamit aron mabuhi ug mabuhi. Ang provincial government ug Shire council naghatag ug 'libre nga edukasyon, kahimsog' gikan sa wala pa matawo hangtod sa mga tigulang. Ang edukasyon nga dili gobyerno, kahimsog dili suportado ug sirado. Ang mga apprenticeship mipuli sa Unibersidad.

SmeC'Shire medikal nga edukasyon Complex'.

PheC'Complex sa edukasyon sa Provincial Hospital'.

PDEc'Sentro sa Emergency sa Probinsiya sa Depensa' .

CE'Serbisyo sa Emergency sa Komunidad'.



Ang edukasyon mao ang kooperasyon tali sa mga ginikanan, mga magtutudlo ug mga medik. Naglakip kini sa libreng edukasyon, libreng panglawas ug mga apprenticeship. Walay edukasyon nga dili gobyerno, walay unibersidad, walay pribadong panglawas.

UCG1

suporta sa edukasyon'Pagkat-on unya Pagtudlo' pamaagi sa pagtuon, libre nga edukasyon sa publiko. Gihatag sa Shire(SmeC) ug Probinsya(PHeC, PDEc, CE) serbisyo sa panglawas ug edukasyon gikan sa wala pa matawo hangtod sa cremation. Pagkat-on dayon Pagtudlo, 1st pagkat-on(sabot, sabta), dayon itudlo(sa uban ang imong nakat-unan). **Wala pa matawo**

Edukasyon(pagkat-on, pagtudlo), ang kahimsog magsugod sa wala pa matawo.

Ang wala pa matawo nakakat-onsa pag-ila sa tingog. Ang mga ginikanan pagtudlo pinaagi sa pagsulti, pagbasa, pagsinggit, pag-awit, paghimo og musika, pagkatawa, pagpaila sa tingog sa mga binuhi, pagbutyag sa kasaba sa gawas, ubang mga tawo, ...



Ang kapintasan nagsugod sa wala pa matawo. Usa ka wala pa matawo nga gibutyag sa mama, papa nga nag-abuso sa usag usa. Pagkat-on nga okay ra ang pag-abuso sa pulong ug buhaton kini sa ulahi sa kinabuhi. Usa ka wala pa matawo nga naladlad sa inahan nga nag-inom, nanigarilyo gamit ang mga butang nga makausab sa hunahuna. Kini nga bag-ong natawo adunay mga isyu sa kahimsog

ug lagmit mahimong adik.

7 ka semana sa wala pa ang gikatakda nga pagpanganak mabdos Siya mitambong 6 ka adlaw sa usa ka semana sa usa ka 'SmeC'. Ang wala pa matawo makadungog sa ubang mga hamtong ug mga bata nga nag-trigger sa usa ka sosyal nga pagkasakop sa usa ka instinct sa grupo. Nakakat-on siya ug nakig-uban.

Hinumdomi! 1 Dios gidisenyo ang mga tawo ingong sosyal nga mga linalang. Gusto nga makig-uban, nahisakop sa usa ka grupo.

Mga inahan nga nagtambong, SmeC 6 ka adlaw sa usa ka semana makadawat, 1 wmw. Human sa 3 ka tuig nga pagkompleto sa labing menos 280 ka oras sa SmeC, pagkat-on ug pagtudlo makadawat sa 'Health and Study Trade Certificate' (tan-awa ang Shire SmeC). Ang mga amahan nga nagtambong, ang PHeC 1 ka adlaw sa usa ka semana makadawat, 1/7 wmw (tan-awa ang Probinsiya sa PHeC). Ang mga ginikanan nga dili motambong walay bayad.

Bag-ong natawo

Ang 'Bag-ong Natawo' nakakat-on sa pagginhawa, paghimo og mga tingog (naghilak), pagpakaon (labing maayo ang dughan), pahiyom, pag-ila sa mga nawong. Pabakunahan na (mandatory)! Ang bag-ong inahan nagpadayon sa pagtambong sa SmeC.

SmeC Shire medikal nga edukasyon Complex' (tan-awa ang shire planning)

Ang A Shire naghatag ug libreng medikal gikan sa pagpanamkon hangtod sa kamatayon para sa tanan ug libreng edukasyon sa mga bata ug mga tigulang. Naghatag kini nga mga serbisyo sa komunidad pinaagi sa SmeC. Matag SmeC naay **Pagtapok!** Ang SmeC usa usab ka agianan sa karera para sa She!



Libre nga medikal ug dental (gawas sa mga pamaagi sa ospital) para sa tanan (dili caged rehabilitators). Annual checkups para sa tanan! Libre nga edukasyon para sa mga lalaki (sa edad nga 9), mga babaye (hangtod sa edad nga 17), mga tigulang. Mga inahan* ug ang mga bata motambong 6 ka adlaw sa usa ka semana gikan sa 1 ka oras human sa pagsubang sa adlaw ngadto sa 1 ka oras sa dili pa mosalop ang adlaw. Gihatagan sila og tabon sa tanan, sapatos, pagkaon, ilimnon, materyal nga pang-edukasyon. Makaligo. Sa pagbiya, ang mga inahan ug mga anak mag-ilis. Ang tanan nga gihatag magpabilin. Walay homework**.

* (kuha ug 3 ka oras nga pahulay ug bayad 1 x wmw)** (Kini nagtudlo sa pagbulag sa pagtuon, pagtrabaho gikan sa kalingawan, oras sa balay)

Usa ka bata nga naladlad sa mama nga pisikal nga gisakitan sa amahan. Siya sa kaulahian sa kinabuhi mag-antus sa pisikal nga pag-abuso ni He. Maghunahuna siya nga okay ra ang pagpasakit niya. Ang mga ginikanan nagsimba sa bayolente (contact sport, TV shows) nga mga celebrity nga nagpresentar kanila isip roll model. Kini nagdasig sa mga bata nga mahimong tigdaogdaog.



Ang mga lalaki, babaye hangtod sa edad nga 9 mitambong isip co-ed SmeC. Ang mga batang babaye 10-17 nagpabilin sa SmeC. Magbiya sa usa ka, 'Diploma sa Kolehiyo sa Pamilya'. 62 ka tuig tigulang Siya nagtudlo: Iyang gipasa ang mga kasinatian sa kinabuhi ngadto sa sunod nga henerasyon (gibayad 3 x wmw) sa Kolehiyo sa Pamilya. Ang mga batang lalaki 10 mitambong, 'PHeC'.

Ang usa ka Probinsiya naghatag ug libreng ospital ug serbisyon emerhensya. Gikan sa konsepto-

tion sa cremation para sa tanan. Libre nga edukasyon sa mga hamtong ug mga patigayon.
Naghatag kini nga mga serbisyo sa komunidad pinaagi sa PHeC, PDEc ug CE.

PHeC'Complex sa edukasyon sa Provincial Hospital' Boy's(mga iskolar) edad 10-14 tambong 6 ka adlaw sa usa ka semana PHeC, 'Boy only school'.Sa mga grupo sa 14 sila makakat-on pinaagi sa pagtan-aw, pagpaminaw, pagsulay, pagsabut, pagtudlo(wltut).Sa pagkompleto makadawat, '**Boy School Diploma**'!



Ang mga amahan sa 1 ka adlaw sa usa ka semana nga roster duty gibansay ug naglihok isip tabang sa mga magtutudlo.Dawata, 1/7 wmw.Ang mga amahan nga dili motambong moadto sa 7 ka adlaw nga **rehabilitasyon!** Juvenile Siya nag-edad og 15-18 nagsugod og 3 ka tuig nga ganti(1 x wmw)apprenticeship sa PHeC, Apprentice College.Sa mga grupo sa 14 ka mga apprentice, pagkat-on pinaagi sa, wltut. Tuig 1 sila nagtungha sa College 3 ka adlaw, nagtrabaho sa usa ka CROn 3 ka adlaw. Year 2 nagtungha sa College 2 ka adlaw, trabaho 4 ka adlaw. Tuig 3 nagtungha sa College 1 ka adlaw, trabaho 5 ka adlaw.Sa pagkompleto makadawat, '**PHeC Trade Certificate**'.

Senior Siya 62 anyos nagtudlo:Gipasa niya ang mga kasinatian sa Kinabuhi sa sunod nga henerasyon sa Apprentice College(gigantihan og 3 x wmw).

Dugang nga Edukasyon anaa sa 'Teknikal nga Kolehiyo'. 1 ka bulan nga tibuok adlaw nga kurso sa Supervisor.Kini usa ka oras pagkahuman sa pagsubang sa adlaw hangtod sa 1 ka oras sa wala pa ang pagsalop sa adlaw 6 ka adlaw sa usa ka semana 4 nga semana nga kurso.Adlaw-adlaw nga rutina: mga pag-ampo, ehersisyo, sikolohiya, komunikasyon, delegasyon, pagpangulo, mga komite,... Usa ka malampuson nga pagkompleto, makadawat '**Superbisor-Sertipiko**'.



Ang dugang nga edukasyon anaa sa:

PHeC: Teknikal nga Kolehiyo>Sertipiko sa Superbisor, 4x wmw PDEc: Kolehiyo sa Pagpangulo>Diploma sa Lider, 5x wmw PDEc:Kolehiyo sa Pagpangulo>Diploma sa Manager, 6x wmw PDEc CE:Kampo sa Pagbansay sa Pagpangulo>Administrator, 7x wmw

PDEc(Emergency Center sa Probinsiyal nga Depensa)

PDEc,Kolehiyo sa Pagpangulonaghatag og 1 ka bulan 2 tibuok adlaw nga kurso, 'Leader Diploma', 'Manager Diploma'. Ang adlaw-adlaw nga rutina sa kurso sa pagpangulo susama sa kurso sa superbisor + mga obligasyon sa serbisyo sa emerhensya. Sa pagkompleto makadawat, '**Diploma sa Lider**'.Ang kurso sa manedyer naglakip sa pag-set up, pagsugod sa usa ka, '**CROn**'.Sa pagbuhat niini mokita og, '**Diploma sa Manager**'.



PDEc,CE,'Kampo sa Pagpangulo'naghatag og 2 ka bulan nga tibuok adlaw nga kurso sa administrasyon. Gipahimutang ang kurso a, '**Cluster CROn**'. Nag-atubang sa usa ka emerhensya. Ang pagkompleto mokita, '**Administrator Degree**'.

Ang 'Provincial Defense Emergency center'(PDEc)gipalihok sa mga marshals, naghatag tabang, giya ug proteksyon sa usa ka emerhensya sa Probinsya ug sa iyang'Shires(Mga Komunidad).Ang PDEc, CE nagpasiugda sa 'Holy Matrimony Contract', naghatag og pagbansay sa 'Leadership camp' ngadto sa mga Administrator.1 ka tuig nga mapugsanon nga 'Emerhensya sa Komunidad(CE)' serbisyo sa 17 anyos nga She ug 18 anyos nga He.

PDEcpaghatag og tabang sa usa ka emerhensya.Ang mga serbisyo sa emerhensya nagpahibalo, nagpasidaan sa publiko, nagtipig, nagtratar sa publiko, naghimo sa emerhensya nga pag-ayo sa mga bilding, mga utilities, riles, dalan, mga kawani sa tren ug mga Reservist.Ang tanang serbisyo sa emerhensya gihiusa sulod sa matag PDEc. Tawagan ang reserba kung gikinahanglan.

PDEcpaghatag ug proteksyon.Naglihok sila isip paramilitar nga organisasyon. Gamita ang disiplina sa paramilitar nga walay kapintasan.Nagbansay sila dili tigdaogdaog, dakpon dili pagpatay, pangutana dili torture, matinahuron dili arogante.

PDEcanalipod sa komunidad gikan sa sakit: inoculation, pagtambal ug quarantine.**Kuwarantin**, PDEc run compounds para maprotektahan ang komunidad gikan sa mga hulga: contagion, mental disability, sexual disability (molestiya sa bata, naglibog nga sekso, parehas nga sekso).Hatagi og proteksyon pinaagi sa pagbantay, pagpugong ug interbensyon.

CEnaglihok sa 1 ka tuig nga compulsive 'Community Emergency' nga serbisyo sa 17 anyos nga She ug 18 anyos nga He.Gidumala sa CE ang pagpanalipod sa utlanan, kagubot sa sibil, 'Mga Kalamidad'(tawo, natural), giya sa career path, pagpili sa kapikas. Matag(naglakip sa mga tawo nga adunay kakulangan)17 anyos Siya ug 18 anyos Siya gitimbang-timbang kon sa unsang paagi sila mahimong mapuslanon sa komunidad ug sa ilang kaugalingon.Ang usa ka agianan sa karera gipili base sa personal nga mga kinaiya ug panginahanglan sa komunidad. Usab usa ka kapikas ang gipili, aron mosulod sa usa ka 'Balaan nga Kasal' nga Kontrata.

Atol sa CE ang matag batan-on nga Siya ug Siya gi-evaluate (emosyonal, mental, pisikal)sa ilang abilidad sa pagpares.Ang 'CE' nagdesisyon sa pipila nga mga variable' nga angayan nga mosulod sa usa ka kontrata nga 'Holy Matrimony'(HMc). Variable: Emosyonal, mental ug pisikal nga angay; Pagkalainlain sa probinsya; Ang integridad sa rasa.



Siya, Siya nga sa pisikal dili makahimo sa pagdaghan mahimong Foster ginikanan. Nagsulod sila sa usa ka 'Holy Matrimony' Contract.Ang CE naghatag sa mga bata. Ang matag Siya nga nakakompleto sa 'CE' mahimong usa ka reservist sa stand by, hangtod sa edad nga 49.Human siya makompleto ang HMc nahimong reservist sa stand by, hangtod sa edad nga 49.

Edukasyon nga kredo

Edukasyon nga wala sa gobyerno(Dili Moadto)kay elitist, anti social, anti community. Ang gobyerno nga naghatag ug kuwarta sa publiko sa No Go's nangawat sa Pub-

lik nga edukasyon. Ang gobyerno nga nangawat sa kuwarta sa publiko kriminal, korap gipulihan, gipasakaan og kaso, **Si MSR6**.

Ang mga unibersidad usa ka elitist nga short cut sa taas nga posisyon. Ang kakulang sa kasinatian sa trabaho naghimo kanila nga dili angay alang sa mga nanguna nga trabaho. Kini Katapusan! Ang taas nga suweldo nga trabaho kinahanglan nga makuha pinaagi sa Custodian Guardian Apprentice nga barko: [Apprenticeship > Kasinatian sa trabaho > dugang pagtuon > promosyon sa seniority > kasinatian sa trabaho > dugang pagtuon > promosyon pinaagi sa...](#)



Ang edukasyon sa panimalay makabalda sa pagtasa, mga tumong sa edukasyon sa publiko. Ang edukasyon sa publiko gikinahanglan. [Ang mga ginikanan adunay tulubagon sa truancy](#). **Copyright** mao ang hakog nga hakog nga ganansya sa, Intellectual Property (IP). Ang tanan nga 'IP' iya sa komunidad nga libre nga magamit sa tanan. Natapos ang Copyright! [Ang pag-angkon sa Copyright mao ang pagpangawat gikan sa komunidad, Si MSR6](#). **Plagiarizesa** pagtukod ug pagpauswag sa bag-ong mga ideya. Ngano nga isulat pag-usab ang usa ka butang nga maayo ang pagkasulat. [Hinuon gamita kini ug palapdan kini](#). Ang plagiarizing usa ka maayong edukasyon, maayong kahanas sa pagsulat !!!

Buluhaton sa balay mao ang labing dili matinud-anon, walay pulos nga matang sa pagkat-on o pagtudlo. Ang usa ka Scholar ubos sa pressure gikan sa mga pagkalinga, mga higala, mga ginikanan, pagkawalay alamag, linya sa panahon. Kadaghanan sa homework wala gihimo sa scholar nga gi-assess, gi-grado. [Ang buluhaton sa balay tungod sa pagkadili matinud-anon niini walay kapuslanan, nga nagpahisalaag alang sa pagtimbang-timbang](#). [Ang mga ginikanan, mga magtutudlo nga nagsuporta sa homework, nagsuporta sa pagpanikas](#).

Ang mga magtutudlo adunay moral nga isyu sa pagmarka. Nagduda sila nga wala gihimo sa scholar ang assignment. Tungod niini nga kawalay kasiguruhan ang bisan unsang marka nga gihatag wala'y kapuslanan



[Ang buluhaton sa balay isip himan sa pagtimbang-timbang sa pagsabot makapahisalaag](#). [Ang buluhaton sa balay usa ka pag-usik sa oras, mga kapanguhaan](#). Ingna **Dili sa Buluhaton sa balay!**

Ang buluhaton sa klase gibahin parehas, ang pagtuon ug mga buluhaton. Ang gidugayon sa klase 90 minutos. 45 minutos nga pagtuon sa hilisgutan 45 minutos sa pagkompleto sa mga buluhaton. Atol sa buluhaton sa Assignment, kon gikinahanglan ang magtutudlo motabang pinaagi sa paghatag og mga ehemplo. Ang dali nga mga iskolar nagtabang sa magtutudlo sa hinay nga mga iskolar. [Ang wala mahuman nga mga buluhaton sa oras sa klase makompleto sa eskuylahan sa oras sa paglingaw-lingaw](#).



Ang mga iskolar nga kanunay adunay wala mahuman nga mga buluhaton gibahin sa hinay nga klase sa eskolar. Ang klase sa 'Slow Scholar' gitudlo sa magtutudlo + tabang sa ginikanan. Walay scholar nga maka-uswag sa sunod nga module sa subject nga walay 70% pass para sa kasamtangan nga module sa subject. Ang 70% nga pass nagpasabot nga ikaw nakasabut ug nakasabut, maka-apply ug makatudlo sa uban. [Ang gamay usa ka pakyas! Ang pagkapakyas nagpasabot nga balik-balikon \(mga\) sa module sa subject \(dili tibuok tuig\) hangtod sa 70% pass rate](#).

Pagtimbang-timbang

Iskolar: Makapasar o Mapakyas. Ang pass rate kay 70% nga pagsabot. Edukador: Class Pass rate nga labing menos 90%. Dili kaayo, ang magtutudlo gibansay pag-usab. Prinsipal: Ang rate sa pagsabot sa mga estudyante sa eskulahan nga 80%. Mas gamay, ang Principal moadto. 1 Naghulat ang Dios nga makadungog gikan kanimo!

Edukasyon Pag-ampo

Masadya nga Adlaw nga Pagsaulog 6.1.7. NAtm

Mahal **1 Dios** Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso Ang imong labing mapaubsanon nga matinud-anon nga tigbantay nga tigbantay (1st ngalan) Nagsaad nga mangita, makaangkon, magamit ang Kahibalo sa tibuok kinabuhi
Ang Pagkat-on ug Pagtudlo pinaagi sa Libreng Edukasyon
Aron pagsuporta sa publiko nga Libreng Edukasyon
Ipasa ang mga Kasinatian sa Kinabuhi sa sunod nga henerasyon
Alang sa Himaya sa **1 Dios** ug ang Kaayohan sa Katawhan



Kini nga pag-ampo gigamit sa klase ug sa adlaw sa Edukasyon.



SmeC mao ang sentro sa komunidad nga nagpuyo sa kadaghanan Siya mogugol sa kadaghanan sa ilang mga kinabuhi didto. Siya ug ang mga bata kinahanglan nga makig-uban aron mabuhi sa ilang hingpit nga potensyal. Mga tigulang nga boluntaryo! Ang komunal nga pagpuyo mao ang komunidad nga nagpadako sa mga bata kaysa mga indibidwal.

Siya Nagsugod na sa pagtambong sa 'SmeC para sa mga kalihokan sa prenatal. (**Hinumdomi!** Wala siyay labot) Gikan sa 3 ka semana sa wala pa matawo pataas Siya nagtambong sa SmeC kada adlaw. Kini nagpadayon human sa pagpanganak. Moapil siya sa SmeC hangtod ang tanan niyang mga anak makahuman sa ilang pagtungha didto. Unya siya magsugod sa usa ka karera. Makatapos na siya og Apprenticeship (**Medical Education Trade Certificate**). Motambong siya sa 'SmeC' Gatherings. Sa kadugayan Siya motambong **Senior Activity Club**.

SmeC libre nga medikal nga edukasyon bahin sa Custodian Guardian nga komunidad! Ang matag usa adunay **1 Dios** gihatagan ug katungod sa libreng pag-atiman sa panglawas, edukasyon ug usa ka dignidad nga katapusan sa kinabuhi!

